
 
УКРАЇНА 

СОФІЇВСЬКА СЕЛИЩНА РАДА СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ 
ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 СЬОМОГО СКЛИКАННЯ 
ТРИДЦЯТЬ ДЕВ’ЯТА СЕСІЯ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання 39 сесії  
 

смт Софіївка                                                                           12 листопада 2018 р.  
Всього обрано: 26депутатів 

Присутні: 17 депутатів 
 
Сесію веде селищний голова Сегедій П.Ю. 
Ведення протоколу пленарного засідання сесії здійснює секретар ради 
Назаренко Л.І. 
Запрошені: в.о.старости сіл Запорізьке та Братське Демченко Т.В.,  
Затвердження регламенту  пленарного засідання сесії. 
Результат голосування: прийнято одноголосно. 
Селищний голова Сегедій П.Ю. цікавиться в депутатів чи всі ознайомлені з 
порядком денним пленарного засідання 39 сесії селищної ради 7 скликання. 
Пропонує депутатам внести свої пропозиції щодо порядку денного. Ставить 
питання на голосування щодо затвердження порядку денного. 
Депутат Іосипова Н.С. запропонувала бюджетні питання розглядати в першу 
чергу. Селищний голова ставить дану пропозицію на голосування. Депутати 
одноголосно підтримали пропозицію депутата Іосипової Н.С.  

ЗАТВЕРДЖУЄТЬСЯ ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1. Про затвердження технічної документації із  землеустрою щодо 

встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 
2. Про передачу додатково земельних ділянок державної власності у 

комунальну власність. 
3. Про надання дозволу на складання технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) та 
подальшої передачі у власність. 

4. Про  перехід права користування на земельну ділянку при переході права 
на будівлю і споруди за цивільною угодою. 



5. Про  перехід права користування на земельну ділянку при переході права 
на будівлю і споруди за цивільною угодою для подальшої оренди. 

6. Про надання погодження на передачу земельної ділянки. 
7. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 

8. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 

9. Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва та обслуговування гаражу 
та подальшої передачі у власність. 

10. Про вилучення земельної ділянки за добровільною відмовою. 
11. Про надання погодження на викопіювання з плану землекористування 

Софіївської селищної ради. 
12. Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки для обслуговування комплексу будівель КЗ 
«Софіївська ЦРЛ» ДОР» та подальшої передачі у постійне користування. 

13.  Про внесення змін у рішення сесії. 
14. Про укладення договору оренди землі. 

 (Інформує: Ільїна Р.І.) 
15. Про зміни структури та штатної чисельності в Софіївській школі 

мистецтв. 
(Інформує: Соколовська Н.В.) 

16. Про виконання Софіївського селищного бюджету за 9 місяців 2018 року. 
17. Про внесення змін до рішення сесії селищної ради від 13 грудня 2017 року 

№1556-30/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2018 рік» (з 
урахуванням внесених змін) 

18.  Про затвердження договорів, укладених селищним головою від імені 
селищної ради. 
(Інформує: Савицька Л.І.) 

19. Про Антикорупційну програму Софіївської селищної ради на 2018-2021 
роки. 

20. Про затвердження Порядку проведення антикорупційної експертизи 
нормативно – правових актів Софіївської селищної ради та її виконавчих 
органів. 

21. Про затвердження Положення про консультації з громадськістю в 
Софіївській селищній раді. 



22. Про затвердження Порядку запобігання та врегулювання конфлікту 
інтересів у Софіївській селищній раді та її виконавчих органах. 

23. Про схвалення проекту рішення «Про добровільне приєднання 
територіальних громад до об’єднаної територіальної громади 
( Інформує: Акастьолова Л.П.) 

РІЗНЕ. 
1.СЛУХАЛИ: Про виконання Софіївського селищного бюджету за 9 місяців 
2018 року. 
Савицька Л.І. ознайомила депутатів із звітом про виконання Софіївського 
селищного бюджету за 9 місяців 2018 року. Відповіла на деякі запитання 
депутатів. Ознайомила з проектом рішення. Дане питання  розглядалося на 
засіданні постійної комісії.  
Голова постійної комісії з питань бюджету, фінансів та  планування 
соціально – економічного розвитку Іващенко А.А. повідомила про те комісія 
вирішила питання погодити та винести на розгляд сесії. Рекомендує сесії 
затвердити  проект рішення. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2065-39/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Дроворуб І.В.,    Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., 
Лозицький І.П., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  
Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
2.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення сесії селищної ради від 13 
грудня 2017 року №1556-30/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2018 
рік» (з урахуванням внесених змін). 
Савицька Л.І. ознайомила депутатів з проектом рішення, додатками до нього. 
Голова постійної комісії з питань  бюджету, фінансів та  планування 
соціально – економічного розвитку Іващенко А.А. повідомила про те, що 
комісія  згодна з розподілом коштів крім деяких моментів щодо виділення 
коштів, які перейшли боргом з районного бюджету за енергоносії по 
«вторинці». Вцілому комісія рекомендує сесії затвердити проект рішення.  
Депутат Іосипова Н.С. висловила своє невдоволення щодо погашення 
заборгованості за енергоносії «вторинки», які виникли не з вини селищної 
ради. 
В.о. старости Демченко Т.В. звернулася з проханням про виділення коштів на 
придбання меблів (стіл та стільці) для Запорізької сільської бібліотеки. 
Спеціаліст Савицька Л.І. та селищний голова Сегедій П.Ю. відповіли на 
запитання депутатів. 
Терехова І.А. поцікавилася: «А КЗ «Софіївська ЦРЛ»ДОР» і в 2019році буде 
фінансуватися з бюджету селищної ради? Чи буде запровадження 
співфінансування всіх громад району?» 



Поденежна Л.Ю. запитала: «Нам передає район терцентр на фінансування, 
але ж він обслуговує жителів не лише нашої громади, а всього району. У 
відділенні для одиноких громадян проживають жителі з всього району, а 
фінансувати повинна селищна рада?» 
Дзюба А.С. повідомила про те, що КНЗ «Софіївський РЦПМСД» з районного 
бюджету не виділено жодної копійки на оплату енергоносіїв, на повірку 
лічильників та сигналізаторів. Алла Семенівна стурбована тим, що згадані 
витрати знову ляжуть на плечі селищного бюджету. 
Іващенко А.А. подякувала спеціалістам фінансово – економічного відділу 
виконкому селищної ради за співпрацю та розуміння. Відповіла на деякі 
запитання депутатів. Також підтримала стурбованість депутатів щодо 
майбутнього фінансування деяких об’єктів, які планує нам передати районна 
рада та райдержадміністрація. 
Селищний голова закликав депутатів проголосувати за проект рішення. Адже 
жителям громади не так вже й важливо хто повинен створити для їхнього 
перебування на лікуванні нормальні умови в медзакладі. Селищний голова 
ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2066-39/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Дроворуб І.В.,    Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., 
Лозицький І.П., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  
Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
3.СЛУХАЛИ: Про затвердження договорів, укладених селищним головою 
від імені селищної ради. 
Савицька Л.І. ознайомила з переліком договорів, укладених селищним 
головою від імені Софіївської селищної ради.  
Іващенко А.А. повідомила про те комісія вирішила питання погодити та 
винести на розгляд сесії. Рекомендує сесії затвердити  проект рішення. 
Селищний голова ставить питання на голосування.  
УХВАЛИЛИ: Рішення №2067-39/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Дроворуб І.В.,    Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., 
Лозицький І.П., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  
Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
4.СЛУХАЛИ: Про зміни структури та штатної чисельності в Софіївській 
школі мистецтв. 
Соколовська Н.В. повідомила про те, що в КЗ «Софіївська школа мистецтв» 
збільшилася кількість учнів. Додаткових штатних одиниць не заплановано 
ввести, але годинне навантаження у викладачів збільшилося. Тому і назріла 
потреба внести зміни до структури закладу. Ознайомила з проектом рішення 
та відповіла на запитання депутата Іосипової Н.С. щодо середньої годинної 
нагрузки викладачів КЗ «Софіївська школа мистецтв».  



Селищний голова ставить питання на голосування.  
УХВАЛИЛИ: Рішення №2068-39/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Дроворуб І.В.,    Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., 
Лозицький І.П., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  
Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
5.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із  землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Мойси М.О., Біленка Д.С., Ващенка А.П., Мізурова П.М., Табацької О.І., 
Куксенка Є.В., Кучерявенка І.О., Лічманенка О.В., Антонович Г.Г., 
Горбунова В.І., Зіми І.М.   з проханням затвердити їм технічну документацію 
із  землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі та 
передачу її у власність. Дане питання розглядалося на засіданні постійної 
комісії. 
До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з проектами 
рішень. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№2069-39/VII, 2070-39/VII,  2071-39/VII,  2072-
39/VII,  2073-39/VII,  2074-39/VII,  2075-39/VII,  2076-39/VII,  2077-39/VII,  
2078-39/VII,  2079-39/VII   додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
6.СЛУХАЛИ: Про передачу додатково земельних ділянок державної 
власності у комунальну власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що відповідно до статтей 15, 117, 122 
Земельного кодексу України, розпорядження Кабінету Міністрів України від 
31.01.2018р. №6- «Питання передачі земельних ділянок 
сільськогосподарського призначення державної власності у комунальну 
власність ОТГ» необхідно внести зміни до рішення №1647-32/ VII від 
28.02.2018р. в частині зміни площі та кількості сформованих земельних 
ділянок. Ознайомила з проектом рішення. Дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії Комісія рекомендує внести дане питання на 
розгляд сесії  та затвердити проект рішення.  
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№2080-39/VII, 2081-39/VII   додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 



Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
7.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) та подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Берези В.В., Тищенка В.І., Гладкої Н.Г., Гладуша А.С., Катрича Р.М., 
Кравченка М.П., Мархівки А.І., Омельченко А.І., Петренка С.Г., 
Петровського М.О., Романюк Т.Л., Савостьяненко К.В., Щербини П.П., 
Васецької В.Г., Григорійчука О.Я., Бондарчук Р.Я., Тимошенко Т.О., Берези 
В.В. з проханням надати їм дозвіл на виготовлення технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) та подальшої передачі у власність. До заяв надано копії 
необхідних документів. Ознайомила з проектами рішень. Дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№2082-39/VII, 2083-39/VII,  2084-39/VII,   2085-
39/VII,   2086-39/VII,   2087-39/VII,   2088-39/VII,   2089-39/VII,   2090-39/VII,  
2091-39/VII,     2092-39/VII,     2093-39/VII,     2094-39/VII,     2095-39/VII,     
2096-39/VII додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
8.СЛУХАЛИ: Про  перехід права користування на земельну ділянку при 
переході права на будівлю і споруди за цивільною угодою. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Покривчака Є.І., Савостьяненко К.В., Тимошенко Т.О., Грєбнєвої С.П., 
Тумка С.В., Кучерявенка І.О., Кучерявенко Н.С., Горєлова В.Ф. з проханням 
визнати за ними право користування на земельну ділянку при переході права 
на будівлю і споруди за цивільною угодою. До заяв надано копії необхідних 
документів. Ознайомила з проектами рішень. Дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№2097-39/VII,     2098-39/VII,     2099-39/VII,     
2100-39/VII,     2101-39/VII, 2102-39/VII,     2103-39/VII,     2104-39/VII,      
додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 



 Рішення прийнято. 
9.СЛУХАЛИ: Про  перехід права користування на земельну ділянку при 
переході права на будівлю і споруди за цивільною угодою для подальшої 
оренди. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. Ус 
Я.В. та Горпинич К.В., Яценка С.М. з проханням визнати за ними право 
користування на земельну ділянку при переході права на будівлю і споруди 
за цивільною угодою для подальшої оренди. До заяв надано копії необхідних 
документів. Ознайомила з проектами рішень. Дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 2105-39/VII,     2106-39/VII      додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
10.СЛУХАЛИ: Про надання погодження на виготовлення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого 
селянського господарства . 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від гр. 
Хайцана М.П. з проханням надати йому погодження на виготовлення 
проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення 
особистого селянського господарства . До заяви надано копії необхідних 
документів. Ознайомила з проектом рішення. Дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2107-39/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
11.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Коржа Д.О., Чабана В.З. з проханням надати їм дозвіл на розроблення 
проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для будівництва 
жилого будинку, господарських будівель та споруд для подальшої передачі у 
власність. До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з 
проектами рішень. Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 



УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 2108-39/VII,     2109-39/VII      додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
12. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Берези В.В., Білоножка О.М., Гладкої Н.Г., Кравченка М.П., Мархівки А.І., 
Петренка С.Г., Чабана В.З., Щербини П.П., Васецької В.Г. та Григорійчука 
О.Я., Омельченко А.І., Покривчака Є.І., Тимошенко Т.О., Тумка С.В. з 
проханням надати їм дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. До заяв надано копії 
необхідних документів. Ознайомила з проектами рішень. Дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 2110-39/VII,     2111-39/VII, 2112-39/VII,     2113-
39/VII,      2114-39/VII,     2115-39/VII,      2116-39/VII,     2117-39/VII,    2118-
39/VII,     2119-39/VII, 2120-39/VII,     2121-39/VII,      2122-39/VII                    
додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
13.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва та обслуговування 
гаражу та подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від гр. 
Гасюка Ю.М. з проханням надати йому дозвіл на виготовлення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для будівництва та 
обслуговування гаражу та подальшої передачі у власність. До заяви надано 
копії необхідних документів. Ознайомила з проектом рішення. Дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2123-39/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 



 Рішення прийнято. 
14. СЛУХАЛИ: Про вилучення земельної ділянки за добровільною 
відмовою. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від гр. 
Закружного О.М. з проханням вилучити в нього земельну ділянку за 
добровільною відмовою. Ознайомила з проектом рішення. Дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2124-39/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
15.СЛУХАЛИ: Про надання погодження на викопіювання з плану 
землекористування Софіївської селищної ради. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від гр. 
Фурта О.І. з проханням надати йому погодження на викопіювання з плану 
землекористування Софіївської селищної ради. До заяви надано копії 
необхідних документів. Ознайомила з проектом рішення. Дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2125-39/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
16.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для обслуговування комплексу будівель 
КЗ «Софіївська ЦРЛ» ДОР» та подальшої передачі у постійне користування. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від гр. 
Лейченко С.А.-в.о. головного лікаря КЗ «Софіївська ЦРЛ «ДОР» з проханням 
щодо надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для обслуговування комплексу будівель КЗ 
«Софіївська ЦРЛ» ДОР» та подальшої передачі у постійне користування. До 
заяви надано копії необхідних документів. Ознайомила з проектом рішення. 
Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
Депутати Бідулько Т.В. та Дзюба А.С. повідомили про те, що в 2011 році 
таке рішення вже приймалося і було відмовлено в зв’язку з тим поряд з 
лікарнею знаходиться кладовище. Після обговорення селищний голова 
ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2126-39/VII      додається. 



Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
17.СЛУХАЛИ: Про внесення змін у рішення сесії. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від гр. 
Яценка С.М. з проханням внести зміни у рішення сесії селищної ради №2421-
37/ VII від 20.03.2018р. Ознайомила з проектом рішення. Дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2127-39/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
18.СЛУХАЛИ: Про укладення договору оренди землі. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від 
гр.Яценка С.М. з проханням щодо укладення договору оренди землі на 
земельну ділянку площею 0.2292га за адресою: смт Софіївка, вул. Підгірна, 
3Б для обслуговування гаражів терміном на 3 роки. Ознайомила з проектом 
рішення. Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2128-39/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
Селищний голова Сегедій П.Ю. просить внести на розгляд сесії питання, які 
потребують негайного прийняття: 
1.Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки. 
2. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для обслуговування нежитлової та адміністративних будівель та 
передачу її в постійне користування. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: внести дані питання до порядку денного пленарного засідання 
39 сесії. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 



Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
19.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що керуючись Земельним кодексом України та 
Законом «Про місцеве самоврядування в Україні» селищна рада має намір 
розробити проекти землеустрою щодо відведення земельних ділянок під 
Запорізький сільський клуб та Запорізький ФАП. Ознайомила з проектами 
рішень. Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний 
голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2129-39/VII,   №2130-39/VII додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
20.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для обслуговування нежитлової та адміністративних 
будівель та передачу її в постійне користування. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від 
Бориченка В.К.- начальника відділу агропромислового, економічного 
розвитку і торгівлі Софіївської райдержадміністрації з проханням затвердити 
проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки для обслуговування 
нежитлової та адміністративних будівель та передачу її в постійне 
користування. До заяви надано копії необхідних документів. Ознайомила з 
проектом рішення. Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2131-39/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
21.СЛУХАЛИ: Про Антикорупційну програму Софіївської селищної ради на 
2018-2021 роки. 
Акастьолова Л.П. проінформувала про те, що відповідно до статті 26 Закону 
України "Про місцеве самоврядування в Україні", статей 62-63 Закону 
України «Про запобігання корупції», з метою запобігання та мінімізації 
корупційних правопорушень у діяльності Софіївської селищної ради та 
створення дієвої системи протидії проявам корупції, враховуючи 
рекомендації постійної комісії селищної ради з питань забезпечення 
законності та громадського правопорядку необхідно затвердити 
Антикорупційну програму Софіївської селищної ради на 2018-2021 року 



згідно з додатком. Ознайомила з проектом рішення та додатком до нього. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2132-39/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
22.СЛУХАЛИ: Про затвердження Порядку проведення антикорупційної 
експертизи нормативно – правових актів Софіївської селищної ради та її 
виконавчих органів. 
Акастьолова Л.П. проінформувала про те, що керуючись законами України 
“Про місцеве самоврядування в Україні”, "Про запобігання корупції", 
селищній раді необхідно затвердити Порядок проведення антикорупційної 
експертизи нормативно-правових актів Софіївської селищної ради та її 
виконавчих органів. Контроль за виконанням цього рішення покласти на 
постійну комісію з питань забезпечення законності та громадського 
правопорядку. Ознайомила з проектом рішення та додатком до нього. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2133-39/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
23.СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про консультації з 
громадськістю в Софіївській селищній раді. 
Акастьолова Л.П. проінформувала про те, що керуючись Законом України 
“Про місцеве самоврядування в Україні”, враховуючи постанову Кабінету 
Міністрів України від 03.10.2010 «Про забезпечення участі громадськості у 
формуванні та реалізації державної політики» селищній раді необхідно 
затвердити Положення про консультації з громадськістю в Софіївській 
селищній раді. Ознайомила з проектом рішення та додатком до нього. 
Контроль за виконанням цього рішення покласти на постійну комісію з 
питань забезпечення законності та громадського правопорядку. Селищний 
голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2134-39/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 



24.СЛУХАЛИ: Про затвердження Порядку запобігання та врегулювання 
конфлікту інтересів у Софіївській селищній раді та її виконавчих органах. 
Акастьолова Л.П. проінформувала про те, що керуючись законами України 
«Про запобігання корупції», «Про місцеве самоврядування в Україні», «Про 
службу в органах місцевого самоврядування», з метою запровадження 
антикорупційних механізмів селищній раді необхідно затвердити Порядок 
запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у Софіївській селищній 
раді та її виконавчих органах. Здійснення контролю за дотриманням вимог 
Порядку, надання селищному голові, секретарю та депутатам селищної ради 
консультацій та роз’яснень щодо запобігання та врегулювання конфлікту 
інтересів, поводження з майном, що може бути неправомірною вигодою та 
подарунками, покладається на постійну комісію Софіївської селищної ради з 
питань забезпечення законності і громадського правопорядку.  Ознайомила з 
проектом рішення та додатком до нього. Селищний голова ставить питання 
на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2135-39/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
25.СЛУХАЛИ: Про схвалення проекту рішення «Про добровільне 
приєднання територіальних громад до об’єднаної територіальної громади» 
Акастьолова Л.П. повідомила про те, що Гуляйпільська сільська рада нарешті 
в судовому порядку довела своє право на добровільне обєднання з 
Софіївською селищною радою. Тож на сьогоднішній сесії селищної ради 
необхідно відповідно до частини 3 статті 82 Закону України «Про 
добровільне об’єднання територіальних громад», розглянувши проект 
рішення «Про добровільне приєднання територіальних громад до об‘єднаної 
територіальної громади» схвалити проект рішення Софіївської селищної 
ради «Про добровільне приєднання територіальних громад до об‘єднаної 
територіальної громади». Доручити Софіївському селищному голові Сегедію 
П.Ю. подати проект рішення селищної ради «Про добровільне приєднання 
територіальних громад до об‘єднаної територіальної громади» у п’ятиденний 
строк до Дніпропетровської обласної державної адміністрації для надання 
висновку щодо відповідності цього проекту Конституції та законам України. 
Ознайомила з проектом рішення та додатками до нього.  Селищний голова 
ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2136-39/VII      додається. 

http://zakon.rada.gov.ua/laws/show/280/97-%D0%B2%D1%80?find=1&text=%EA%EE%ED%F4%EB%B3%EA%F2#w14


Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дзюба А.С., Дорожон А.І., 
Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса В.В., Лозицький І.П., 
Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 
0, утрималися- 0, не голосували-Дроворуб І.В., Осипюк С.В. 
 Рішення прийнято. 
Різне. 

Шинкаренко С.В. оголосила про результати конкурсу проектів. Світлана 
Володимирівна нагадала про те, що 31 жовтня завершився етап голосування 
за проекти бюджету участі. Невдовзі на засіданні координаційної ради були 
визначені проекти-переможці.  

Ними стали: 
1. Облаштування зони відпочинку в селі Петрове біля центральної водойми  
Автор: Давиденко Анжела Юріївна 
Населений пункт: с Петрове 
Бюджет: 30000 грн. 
Голосів: 463 

2. Створення спортивного майдачика для фізичного розвитку та дозвілля 
мешканців села Петрове 
Автор: Поденежна Любов Юріївна 
Населений пункт: с Петрове 
Бюджет: 100000 грн.  
Голосів: 460 

3. Читай-містечко – територія спілкування, творчості і відпочинку селища 
Софіївка 
Автор: Ковальова Яна Анатоліївна 
Населений пункт: смт Софіївка 
Бюджет: 100000 грн. 
Голосів: 445 

4. Встановлення зупинок громадського транспорту в селах Запорізьке та 
Братське 
Автор: Чумак Світлана Миколаївна  
Населений пункт: с Запорізьке 
Бюджет: 30000 грн. 
Голосів: 338 

5. Родинний відпочинок в глибинці вул. Постного, 60 с Запорізьке  
Автор: Демченко Тетяна Володимирівна 
Населений пункт: с Запорізьке 
Бюджет: 30000 грн. 
Голосів: 273 



Всього проголосувало 1005 осіб, які віддали 2377 голосів. Голосування 
охопило більше 11 відсотків населення, серед яких велику активність 
проявили села Петрове та Запорізьке.  

Шинкаренко С.В. щиро привітала переможців та подякувала всім хто 
долучився до голосування та проявив своє бажання створити комфортні 
умови для проживання та відпочинку в громаді. 

Далі буде етап затвердження проектів-переможців на черговій сесії селищної 
ради. Всі затверджені проекти будуть реалізовані впродовж 2019 року.  

Хоружевський М.Г. коротко повідомив про створення нового сайту селищної 
ради. Закликав депутатів проінформувати виборців про сайт та готовий 
отримувати пропозиції, зауваження, нові ідеї щодо доступності сайту будь 
якому пересічному громадянину територіальної громади. 

Депутат Іосипова Н.С. повідомила про те, що з 08.11.2018р. року внесено 
зміни до законодавства щодо використання електронних ключів та 
електронних підписів. 

Селищний голова Сегедій П.Ю. не бере участі в голосуванні з даного 
питання. 
 
 Селищний голова дякує депутатам за роботу і оголошує 39 сесію сьомого 
скликання  закритою. 
          

 Селищний голова                                                   П. Сегедій 

  Секретар сесії                                                         Л.Назаренко 

 
 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
 
 
 
 


